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Referat for til repræsentantskabsmøde 2023 
 

Referat for ordinært repræsentantskabsmøde for Fiskeridirektoratets Tjenestemandsfor-
ening afholdt onsdag den 15. marts 2023 kl. 10.00 til 12:05, hos afdelingen i Kolding, El-
tangvej 230, 1. sal 6000 Kolding.  
 
Deltagere: Rene (Forbundet), KRBE, LHQ, HKR, JGM, RENEJE, OHK, KASSCH, PGCH, 
PEKO (Referent) 
 
Dagsorden: 
 
1. Valg af dirigent. 

Rene (Forbundet) 

Rene har konstateret at repræsentantskabsmødet er indvarslet korrekt 

 

 

2. Bestyrelsens beretning. 

Alle kontrollører er pt. medlemmer af foreningen.  

Der er afholdt valg til TR dette kvartal. Pånær Ringsted er der styr på det hele vejen rundt.  

Da KENBER er stoppet i styrelsen er SORCLA indtrådt som kasserer.  

 

Fiskerikontrol 2.0 – Dette arbejder vi i foreningen meget med, og forsøger at præge det i den rigtige 

retning både i forhold til medarbejdere og for arbejdets udførelse.  

På baggrund af meget rygtedannelse har OHK taget kontakt til NANMOL om fiskerikontrol 2.0, og heref-

ter er tillidsfolk medtaget i en følgegruppe.  

Der er indkaldt til møde i arbejdsgruppen slut marts og i april.  

OHK har været til det årlige møde med departementschefen, hvor også vores bekymringer vedr. fiskeri-

kontrol 2.0 er blevet luftet.  

 

Lønforhandlinger er i gang, så vi må håbe vi kan få et godt resultat.  

 

Det er vigtigt at benytte sin lokale tillidsmand, ved problemer lokalt.  

 

Der arbejdes fortsat på det udestående der er med HR, i forhold til de manglende udbetaling af særlige 

ydelser under ferie da vi gik over til nyt lønsystem.  

 

Beretningen er godkendt uden kommentarer.     

 

 

3. Godkendelses af referat fra sidste repræsentantskabsmøde. 

Referat er godkendt uden kommentarer.  
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4. Regnskabs og budgetgodkendelse (se vedhæftede). 

Fremlægges under SORCLA´s fravær af KASSCH 

Der har været problemer med regnskabet for 2020, 2021. Derfor er disse år medtaget i år, og gennem-

gået mellem SORCLA og KASSCH. Der er problem med nogle bilag, men alle beløb stemmer, og der er 

blevet udbetalt det korrekte til de korrekte personer.  

 

KASSCH gennemgik regnskab for 2022. 

 

Foreningens forretningsorden er blevet opdateret.     

 

Regnskabet er godkendt. 

 

 

5. Fastsættelse af kontingent.  

Kontingent fastholdes på de sædvanlige kr. 396,- pr. mdr.  

 

 

6. Valg: 

a. Valg af formand (formanden skal vælges af og blandt tillidsrepræsentan-

terne).  

OHK er valgt. 

 

b. Valg af 2 bestyrelsesmedlemmer.  

PEKO er valgt for 2 år.  

SORCLA er valgt for 1 år, da han indtræder i stedet for KENBER, der ellers 

var på valg om et år.  

 

c. Bestyrelsen konstituerer sig. 

Formand – OHK 

Næstformand - LHQ 

Kasserer – SORCLA 

Menigt medlem – PEKO  

Repræsentant for Vicefiskeriinspektører – KASSCH  

 

d. Valg af suppleant til bestyrelsen. 

RENEJE er valgt. 

 

e. Valg af revisor. 

KASSCH er valgt. 
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f. Valg af suppleant for revisor.  

JGM er valgt. 

 
7. Repræsentantskabets godkendelse af bestyrelsen. 

Godkendt 

 

8. Generel information fra Fængselsforbundet, ved faglig sekretær fra Fængselsforbundet, Rene Larsen. 

Starter med generel information om kriminalforsorgen. De mangler hver tredje fængselsbetjent, lige-

som der aldrig har været så mange fanger som der er nu. Pt. ansættes der færre end der stopper.  

 

Rene kan fornemme vi i Fiskeristyrelsen går i samme retning, men dog ikke endnu i samme grad.  

De kan i forbundet se at antallet af sygesager, personsager, og antallet at opsigelser i Fiskeristyrelsen er 

stigende. 

 

I kriminalforsorgen, politiet og sikkert også andre steder er der en praksis for at give folk der stopper får 

orlov i 1 år. I Fiskeristyrelsen får man som udgangspunkt afslag på orlov, hvilket undrer Rene.  

OHK har til et formøde til HSU fået og vide at det i Fiskeristyrelsen beror på en konkret vurdering fra sag 

til sag. Det er dog påfaldende at dem der søger får afslag.  

 

Rene – antallet af sygesager er stigende, og som Rene kan se det, så er kulturen i styrelsen ændret.  

 

Der er hovedbestyrelsesmøde i næste uge, hvor OHK er repræsenteret.  

 

I maj er der kongres.  

 

Der er pt. overenskomstforhandlinger for det private område, og her falder forhandlinger rimeligt nemt 

på plads.  

Der er overenskomstforhandlinger for statens område i 2024. Her skal der gøres noget på lønstigninger, 

så den kraftigt stigende inflation kan blive dækket. Ved sidste overenskomst blev der aftalt en lønstig-

ning på 4,42 %, men inflationen er på mere end 11 %.  

 

9. Evt. 

OHK – Vedrørende vest- og østdage. Her kommer de ikke fra fængselsforbundet, så er der nogen der 

har nogle inputs hertil så byd gerne ind. KRBE kunne være rart med lidt om fiskerikontrol 2.0. Dette ta-

ger OHK med, da det er noget der fylder meget ved alle.  

 

Snak om fiskerikontrol 2.0 

 

Snak om struktur og opbygning af det nye hold 17. Fra foreningen er man obs på det når der kommer 

evaluering heraf, og der er allerede snak om at det skal gøres anderledes fremadrettet. 


